Old Sly’s Rapids
‘Rapides Old Sly

d more with Smiths Falls today, Old Sly’s began with a history all its own. The first settler to the s 1\
. : . e - site W
(known as Old Sly), who arrived with his family in 1798 and for whom the rapids were named. The property was mte;;?zke;l &%I‘E? g\e
Ordnance Department for the construction of thg 0ld Sly’s Locks, completed In 1831. In 1852, Joshua Bates built a grist and textile il on
his family home which 1S now the Heritage House Museum. Later in 1893, the rapids also became home 10 the

the rapids, adjacent to
Smiths Falls Electric Power Company, a hydroelectric generating station.

| Though associate

il soit davantage a Smiths Falls aujourd’hui, Old Slys a commencé par une histoire qui lul est propre. William Siy
sur les lieux en 1798 avec sa famille et pour qui les rapides

de 01d Sly), fut le premier colon a s’installer

té fut ensuite récupérée par le département des ordonnances pour 1a construction des écluses de O\d

, Joshua Bates a construit un moulin a farine et une usine de textile dans les rapides, a proximite
ard en 1893, les rapides ont également abrité la Smiths Falls

Heritage House Museum. Plus t
Electric Power Company, ule centrale hydroélectrique.
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